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Referat forbundsstyremøte nr. 20 
 

Tirsdag 10. april 2024, kl. 10.00-18.00 
Meet, Ullevål Stadion 

 
     
Til stede fra styret:     Torgeir Røinås Pedersen  

Birgit Iversen      
May Brit Harestad Osaland   
Solveig Johansen Nygaard    
Siril Ueland Fossdal  
Kjetil Folkvord  

 Åse Linda Tynning 
   
Forfall fra styret:       
       
   
Til stede fra administrasjonen:  Irina Solem (o-sak 111) 

 
Øistein Lunde og Mona Kristiansen (referent) 

 
Andre til stede: O-sak 112: Mette Kanter og Christian Thomassen 

(Sponsor- og markedsutvalget) 
Sak 119: Terje Selnes (leder Org.utvalget) 

 
 
 
Saksliste - styresaker 
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
Orienteringssaker  

O-sak 110/22-24 Personal og status fra administrasjonen       

O-sak 111/22-24  EuroGym2024, status      

O-sak 112/22-24 Status sponsor- og marked     

O-sak 113/22-24 Status arrangement       

O-sak 114/22-24 Regnskapsrapport med prognoser    

 

 

  

Styresaker  
FS-118/22-24  Forbundstinget 2024      

FS-119/22-24  NGTFs retningslinjer for strømming    

FS-120/22-24  Organisasjonsutvalget sluttrapport og anbefalinger  

FS-121/22-24  Hederstegn       

FS-122/22-24  Eventuelt    
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Saksliste - styresaker 
 

Åpning  
Godkjenning av innkalling og saksliste  

Det ble ikke meldt inn saker til eventuelt.  
 
 

Orienteringssaker  
O-sak 110/22-24 Personal og status fra administrasjonen     

Det er sendt ut en one-pager i forkant av møte med kort rapport fra hver avdeling. Generalsekretæren ga i 

tillegg en kort status vedrørende personalsituasjonen i administrasjonen.   
 

O-sak 111/22-24  EuroGym2024, status      

Avdelingsleder bredde/ Leder LOC, Irina Solem, la frem status for Eurogym2024.    
Etter endelig påmeldingsfrist er det 3138 påmeldte deltagere. Alle deltagerne er fordelt på tilsammen 9 

skoler. 140 frivillige har meldt seg via portalen, og vi nærer oss det antallet vi skal være.  

Økonomisk styres det nå mot et regnskap i balanse. Deltageravgiften vil bli utfakturert i løpet av kort tid.  

Det er i tillegg svært gledelig at det blir god deltagelse fra våre “Special utøvere”. 

 
O-sak 112/22-24 Status sponsor- og marked 

Det ble nedsatt et sponsor- og markedsutvalg etter forbundstinget i 2022. To medlemmer fra utvalget, Mette 

Kanter og Christian Thomassen, presenterte hva utvalget har gjort, og hvilke utfordringer de har møtt på 

underveis i perioden. Det er et krevende marked og svært utfordrende å få landet samarbeidsavtaler, selv 

om opplevelsen er at det er mange som ønsker å møte oss, og få mer informasjon om våre aktiviteter. Det er 

flere aktuelle partnere, som det er avholdt møter med, og som vil følges opp videre med tanke på 2025. Det 

oppfordres til å få en dedikert person i administrasjonen som kan jobbe med kommunikasjon og marked, her 

har forbundet et stort potensial.  

 

O-sak 113/22-24 Status arrangement      

Styremedlem Kjetil Folkvord, som skulle lede arbeidsgruppen som skulle jobbe med å utvikle NGTFs 

arrangement, orienterte om at det planlagte arbeidet ikke har kommet i gang, som ønsket. Det anbefales at 

arbeidet gjenopptas av nytt forbundsstyret etter forbundstinget.  

 

O-sak 114/22-24 Regnskapsrapport med prognoser    

Assisterende generalsekretær, Øistein Lunde, la frem foreløpig regnskapsrapport med prognoser.  

Prognosene per 31.03.24 viser at det styres mot et betydelig mindre underskudd enn det som er budsjettert, 

hovedsakelig pga økte inntekter knyttet til Eurogym2024. Det vil komme nye, mer detaljerte prognoser til 

forbundsstyremøte i mai. Det anbefales at det nye styret etter forbundstinget vedtar et revidert budsjett.  

 

Vedtak:  Orienteringssakene 110 til 114, tas til orientering. 

 

 

Styresaker  
FS-118/22-24  Forbundstinget 2024      

Til NGTFs ting 3.-5. mai skal forbundsstyret fremme en rekke saker.   
I foregående styremøter er strategisk plan, årsregnskap og økonomisk beretning, samt forslag til 
lovendringer behandlet.  
  
I dette møtet ble resterende tingsaker lagt fram for styret:  

• Forbundsstyrets beretning 2022-23   

• Forbundsavgift, konkurranselisens og trenerlisens   

• Langtidsbudsjett 2025-26   

• Strategisk plan 24-28, NGTF vil!   

• Innstilling til ny valgkomite  

• Fire innkommende forslag 
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Samtlige saker ble diskutert og gjennomgått.  

 

Vedtak:  Følgende saksdokumenter godkjennes og fremmes for forbundstinget 2024:  

• Forbundsstyrets beretning 2022-23  

• Forslag til forbundsavgift, konkurranselisens og trenerlisens  

• Langtidsbudsjett 2025-26  

• Strategisk plan 24-28, NGTF vil!  

 
Kandidater til valgkomiteen ble diskutert og forespurt under møte. Endelig innstilling vil være 

på plass innen fredag 12. april.  

 
Behandling av innkommende forslag og lovforslag: 
Sak 1. Lovforslag fra 8 særkretser: Stillingsprosenter organisasjonskonsulenter (endring i § 

3, nytt 2. ledd). 

Styret støtter ikke saken. Administrasjonen lager forslag til begrunnelse. 

 

Sak 2. Lovforslag fra Viken og Oslo GTK: Mandatfordeling på tinget (endring i § 12(2) 

bokstav b). 

Styret støtter ikke saken. Administrasjonen lager forslag til begrunnelse.  

  

Sak 3. Forslag fra Troms- og Finnmark Gymnastikk- og Turnkrets: Splittelse av Troms- og 

Finnmark Gymnastikk- og Turnkrets. 

Styret støtter ikke saken. Administrasjonen lager forslag til begrunnelse.  

 

Sak 4. Forslag fra Hokksund Turnforening: Reisestøtte til utøvere.  

Styret støtter ikke saken. Administrasjonen tar kontakt med klubben for å diskutere forslaget.   
 

Lovforslag vedrørende styresammensetning. Dette endres etter innspill fra lovkomiteen. I 

nytt forslag endres 2. visepresident til et ekstra styremedlem. Det nye forslaget, som legges 

frem på forbundstinget, innebærer da et ekstra varamedlem og et ekstra styremedlem. 

   

  Lovforslag vedrørende nedleggelse av lovkomiteen trekkes etter innspill fra lovkomiteen. 

 

Kontrollutvalgets rapport for 2023 mangler, i tillegg bes lovkomiteen om å foreta en 
gjennomgang av de innkommende forslagene.  

  
Forbundsstyret gir presidenten fullmakt til å godkjenne endelige tingdokumenter.  

 

FS-119/22-24  NGTFs retningslinjer for strømming    

Strømming har hatt mye fokus i idretten og i media de siste årene. Det har bla vært nedsatt et strømmutvalg, 
Datatilsynet har gitt ut en veileder som omhandler strømming av idrettsarrangement for barn og NIF har 
vedtatt overordnede retningslinjer for strømming i breddeidretten. Det er behov for å definere hva som skal 
være gjeldende i NGTF innenfor de lover og retningslinjer som er gjeldende.  
Generalsekretæren la frem forslag til retningslinjer for strømming for NGTF.  
 

Vedtak:  Følgende retningslinjer for strømming vedtas for NGTF: 

• NGTF tillater strømming av NM junior og senior i turn menn, turn kvinner, RG og 
Troppsgymnastikk så fremt utøverne ikke er under 13 år.   

• Internasjonale arrangement i Norge kan strømmes, når dette er et krav fra det 
internasjonale forbundet og utøverne ikke er under 13 år.   

• For breddeidretten følges NIFs til enhver tid gjeldende retningslinjer og anbefalinger.   
 

FS-120/22-24  Organisasjonsutvalget sluttrapport og anbefalinger  

Organisasjonsutvalgets leder, Terje Selnes, presenterte utvalgets sluttrapport, konklusjoner og anbefalinger 

til det videre arbeidet. Styret bes om å gjøre nødvendige vurderinger og endringer for å oppnå prosjektets 

mål om en ny, forenklet og effektiv organisasjon. 
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Vedtak: Styret tok rapporten til etterretning. Det er ikke aktuelt å fremme noen saker på kommende 

forbundsting, men det vil bli gitt en orientering om prosessen og videre anbefalinger fra 

utvalgets leder under «Åpen time» på fredagen før tinget. 

Det nye styret vil følge opp anbefalingene i rapporten i den neste tingperioden.  

 

FS-121/22-24  Hederstegn        

Oppfølging av sak 109/22-24.  

Det har vært mulig å nominere kandidater til NGTFs hederstegn. Det kom inn totalt 8 forslag på kandidater til  

de forskjellige hederstegnene innen fristen. Styret diskuterte forslagene.   
 

Vedtak:  Det vil bli delt ut til sammen tre hederstegn under forbundstinget i Fredrikstad. I tillegg vil 

NIFs hederstegn bli delt ut av Idrettsstyrets representant.   
 

 

 

 


